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Práce je: experimentální 

a) Cíl práce je: zcela splněn   

b) Jazyková a grafická úroveň: výborná 

c) Zpracování teoretické části:  výborné  

d) Popis metod: výborný 

e) Prezentace výsledků: výborná 

f) Diskuse, závěry:  výborné 

g) Teoretický či praktický přínos práce: výborný 
 
Případné poznámky k hodnocení: Autorka v teoretické části přehledně a informativně 
pojednává o objektech své práce, tedy o dančí a mufloní zvěři, o jejich parazitech, o léčivech 
používaných v prevenci a léčbě zmíněných parazitóz. Náležitá pozornost je věnovaná 
aplikačním postupům antiparazitik, a to jak z hlediska účinnosti, tak ekonomiky léčby – toto je 
ostatně hlavní téma práce. 
Experimentální část je výstižná, popis metod je instruktivní, rozsáhlé výsledky jsou 
dokumentovány jasně a srozumitelně. Dosažené výsledky jsou originální, patrně je nelze 
porovnávat s jinými pracemi. Dosažená data jsou diskutována střízlivě, závěry práce jsou 
jasné a přesvědčivé. V celé práci je používán výstižný, koncizní, srozumitelný a pestrý 
jazyk.      
 
Dotazy a připomínky: Text je kvalitně psaný a redigovaný, zachytil jsem drobnou 
nedůslednost, na s. 5 se hovoří o importu muflona v minulém století, odhaduji, že to bylo o 
dost dříve. 
V metodické části na s. 26 uvádíte v Baermannově metodě zalití trusu vlažnou vodou, tak 
aby 2/3 balíčku s trusem bylo ponořeno, jiné práce uvádějí teplotu vody 38°C a ponoření do 
4/5; jaké byly skutečné podmínky při vašich experimentech? 
 
Dotaz 1: Skutečně nelze odlišit trus daňka a muflona? 
Dotaz 2: Existují studie ekonomické výhodnosti individuálního podání veterinárních léčiv vs. 
aplikace v premixech? Pokud ano, v jaké shodě jsou s vašimi výsledky? 
 
Celkové hodnocení:  prospěl/a, k obhajobě: doporučuji 
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